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Az alapítvány életében a tavasz és a nyár folyamán jelentős ám még nem befejezett irodai               

változások kezdődtek. A legfontosabbakat kiemelve, lecseréltük a nyomtatónkat, valamint         

átrendeztük az irodát, hogy nagyobb tér jusson az oda betérőknek. Igen hosszú késlekedés             

után végre elhagytuk a kari transzfer-raktárat. Az ehhez a projekthez kapcsolódó           

munkálatokért hatalmas köszönettel tartozunk Bauer Kikinek, Benkovits Ádámnak,        

Codogno Borinak, Farkas Sophienak, Fribiczer Csengének, Holczbauer Alíznak, Horváth         

Zsombornak, Sarkadi Fanninak és Wohl Istvánnak! Az egész nyári és a közelmúltban is             

kimagasló erőfeszítéseiért pedig kiemelkedő köszönettel tartozunk Bódizs Szabolcsnak! 

 

Az elmúlt időszakban is segítettük a kart olyan reprezentatív kiadások átvállalásában,           

melyek nem volumenük hanem a rendezhetőség nehézkessége miatt hárultak ránk. Ilyen           

volt a diploma osztóra és a kézfogóra vett virágcsokor. Ezek ügyében köszönjük az             

összekötő szerepet és a közreműködést Égerházi Bálintnak. A könyvtárral meglévő jó           

kapcsolatunkat tovább ápoltuk a Kari rendezvényekhez kötődő hallgatóknak juttatandó         

ajándék könyvek felajánlásával. 

 

Hasonlóan a TTK HÖK és Alapítvány közötti együttműködéshez, az ÁJK HÖK és az             

Alapítvány is több közös projektet bonyolít le, elsősorban a rendezvényeket érintő           

együttműködésben. Ilyen formában valósult meg az ÁJK Szabadegyetem valamint az ÁJK           



Gólyahajó is. A közös munka eddig megfelelőnek látszik, bízunk abban, hogy mindenki            

számára előnyös lehet. 

 

A mentorrendszert idén is a már megszokott módokon segítettük, a képzési események            

alkalmával technikai felszerelésünkkel, valamint a mentorpólók árának megelőlegezésével.        

Sajnos idén sem került átvételre minden mentorpóló. 

 

A szeptemberi hónap rendszerint bővelkedik kisrendezvényekben. Megrendezésre került        

egy TermészetGyógyász Kocsmatúra, a szokásos Überfúzió valamint a VIII. Gólyahajó.          

Emellett mi szerveztük az ÁJK Gólyahajót, valamint előkészítés alatt van a Tanári Napok             

Afterparty, továbbá egyeztetünk a Geo-Bio afterpartyt illetően, amennyiben a projektben          

tudunk hasznosan közreműködni, természetesen kivesszük a részünket belőle. 

A rendezvények összegészében sikeresnek mondhatóak, a VIII. Gólyahajótól eltekintve         

mindegyik hozta a várt résztvevői létszámot. 

 

A rendezvények szervezését az Alapítvány saját erőforrásaiból szinte maradéktalanul el          

tudja látni, ugyanakkor a lebonyolításhoz szükséges emberi erőforrás nélkülözhetetlen.         

Mindenképpen előnyös lenne, egy HÖK-ben dedikáltan rendezvényekkel foglalkozó        

személy megléte. Köszönet illeti a teljesség igénye nélkül Tóth Marcell Dávidot, Kiss            

Nórát, Menyhárt Barbarát, Horváth Lucát, Csík Dórát, Farkas Kingát, Ungi Balázst, Kájel            

Katát, Szekeres Rebekát, Bokodi Esztert, Csinyi Zsófiát, Fribiczer Csengét és mindenkit aki            

közreműködött a rendezvények lebonyolításában. 

 

A Nyúz megjelentetését továbbra is fedezzük. László Líviával folyamatosan egyeztetünk          

annak lehetőségéről, hogy a kiadvány megjelentetésére Nemzeti Kulturális Alap támogatást          

is sikerüljön mozgósítani. 

 

177 jelentkezővel indultak el a tanévben az éves előkészítő tanfolyamok. Gyakorlatilag a            

tavalyi létszámot sikerült elérni. Az elmúlt években gyakorlatilag megmásfélszereződött a          

tanfolyamok résztvevőinek összlétszáma, ez elsősorban technikai nehézségeket (mint pl a          

teremkapacitás hiánya) okoz. Ezt egy külső helyszín bevonásával sikerült áthidalnunk. 

A tanfolyamok akkreditációja jelenleg is zajlik, célunk a lehető legtöbb kurzus hivatalos            



akkrdeitálása. 

 

Szeptember 28-án Égerházy Bálint, Horváth Luca és Lukács Károly, részt vettünk egy            

egyeztetésen Rikker Emília Jogi Igazgatóság vezető asszonnyal a terepgyakorlatokat         

finanszírozó szerződés ügyében. A körvonalazódó szerződés enyhíteni látszik a hallgatók és           

a tanszékek terepgyakorlatokkal összefüggésben felmerülő anyagi terheit. 

 

Az egész kart átívelő felmérés indult el szakos/szakterületi vagy egyéb pólók rendelését            

illetően, ezáltal hamarosan újra mindenki aki szeretne kaphat szakos pólókat. Emellett           

terveink között szerepel, hogy hamarosan kitűzőket is készíteni fogunk (ELTE, ELTE TTK,            

Szakterületi, Rendezvényekhez kötödő), ennek előkészületei folyamatosan zajlanak. 

 

Köszönjük, hogy elolvastad beszámolónkat, kérdésekkel és ötletekkel keress minket         

bizalommal! 
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